





特選商務會議優惠

富豪香港酒店座落於銅鑼灣核心地段,提供典雅多元的場地,完美契合商務會議、專業研討及午餐會議等需求。 為企業客戶設計多款會議套餐,更能精准配合各種需求,確保活動圓滿成功。

全日會議優惠:每位港幣988元

半日會議優惠: 每位港幣888元(包含午餐) 每位港幣788元(不含午餐)

優惠包括:

- 於特定時間內使用會議廳
- 上午及下午茶點供應 (半日會議包含一個咖啡茶點時段)
- 使用會議文儀用品
- · 於指定場地使用LED投影牆

午餐選擇:

- 御花園咖啡室西式午餐 或 富豪金殿中菜廳中式午餐
- 每位另加港幣380元, 可於Alto 88體驗環保綠色西式午餐
- 每位另加港幣580元, 可於Alto 88體驗豪華環保綠色西式半自助午餐

2026年3月31日或之前預訂, 加送一節迎賓茶點

預訂及查詢,請聯絡宴會統籌部。

📞 +852 2837 1618 - 🔀 rhk.banquet@regalhotel.com

條款及細則:

- 優惠有效期至2026年12月31日
- 價目須另加一服務費及政府稅(如適用)
- 所有會議套餐最少10位起
- 圖片只供參考
- 優惠須提前預訂及視乎供應情況以作最後確認
- 富豪香港酒店保留隨時修改上述優惠之權利而無需另行通知

♀ 香港銅鑼灣怡和街88號

立即預訂









Comprehensive Meeting Packages

Strategically located in the heart of Causeway Bay, Regal Hongkong Hotel offers elegant and versatile venues, ideal for business meetings, seminars, and working lunches. With tailored packages to suit your specific needs, we ensure your event is successful.

Full Day Meeting Package: HK\$988 per person

Half Day Meeting Package: HK\$888 per person with lunch HK\$788 per person without lunch

Privileges:

- Complimentary use of meeting venue at a specified period
- · Morning and afternoon coffee breaks with refreshment (1 coffee break with refreshment for half day meeting package)
- Complimentary use of meeting stationery
- Complimentary use of LED wall in designated venue

Lunch Option:

- Western lunch at Café Rivoli or Chinese set lunch at Regal Palace
- Add HK\$380 per person to experience GREEN western set lunch at Alto 88
- Add HK\$580 per person to experience deluxe GREEN western semi-buffet lunch at Alto 88

For reservations and further information, please contact Events Sales Team

+852 2837 1618

rhk.banquet@regalhotel.com

Complimentary welcome coffee session for bookings made on or before 31 March 2026

Terms and Conditions:

- Offer is valid from now until 31 December 2026
- Prices are subject to 10% service charge and prevailing government tax (if applicable)
- A minimum guarantee of 10 persons is required for all meeting packages
- · Photos are for reference only
- Reservation must be made in advance and is subject to availability and final confirmation
- Regal Hongkong Hotel reserves the right to change the offer without prior notice

88 Yee Wo Street, Causeway Bay, Hong Kong

Book Now

